
PROTOKOL NrXIX l l00S

obrad XIX sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 26 czerl,ct 2008 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 20 radnych (95,2%).

Nieobecny usprawiedliwiony:
l. Slawomir Odrobinski

W obradach uczestniczybzaproszeni goScie wedlug zalqczanych list obecno5ci.

Porz4dek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obrad
2. Przedstawienie por@ku obrad )OX sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad KX sesji Rady Miejskiej
4.Prryjqcie protokolu zobradXVIII sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4cego Rady Miejskiej o dzialaniachpodejmowanych w okresie

miEdZy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrza zrealuacjizadartwpoprzednimokresie, ztvNaszrza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytann radnych
8. Zapytania i wnioski przewodniczryychdzielnic i softysow
9. Informacja Sp6lki Zal<tadOczyszczania sp. z o.o. w Ostrzeszotite 2a2007 rok

10. Informacjazdzialalnoft:i Sp6lki zo.o. Wodociqgi Ostrzeszowskie 2a2007 rok
I l. Informacja o wykonaniu planu rzpczowo finansowego Sp6lki Wodno-Sciekowej

,,STRZEGOW N' za rok 2007
12. PodjEcie uchwal w sprawie:

a) zmian w budZecie Miasta i Cminy Ostrzesz6w w 2008 roku (ru 116/2008)
b) zatvierdr-erie programu wsp6lpracy Miasta i Gminy Ostrzesz6w zorganuasjarn

pozarz$owymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzqpymi dzialalno SC
pozytku publicznego rn2009 rok (nr 110/2008)

c) zatwrcrdzenia Planu Odnowy MiejscowoSci Siedlik6w nalata2008 - 2015 (nr 108/2008)
d) zbycianieruchomoSci zabudowanej poloZonej we wsi Potainia obrgb Myje, gmina

Ostrzesz6w (nr I l2l2008)
e) zbycianieruchomoSci gruntowej poloZonej w Ostrzeszowie w rejonie ulicy K4pielowej

(nr llal2008)
0 udzielenia zbudirettMiasta i Gminy Ostrzesz6w pomocy finansowej Powiatowi

Ostrzeszowskiemu na zadanre z z*resu drogownictwa oraz zawarcia porozumienia
(nr 113/2008)

h) delegowanie czlonkaRady Ostrzeszowskiej Lokalnej Grupy Dziilania (nr 115/2008)
i) zniany uchwaly Nr11114/2006 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnia4 grudnia 2006 roku

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy (nr 109/2008)
1 3. Odpowie dzi tn interpelacje i zapytania
14. Sprawy r6ime i informacje
15. Zakoriczenie

Do o-ktu l-so Otwarcie i stwierdzenie orawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej otworzyl
obrady XIX sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, ze sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwal.
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Radny Jerzy Szulczyfski w imieniu Stowarzyszenia Crossy Ostrzeszowskie
wrgczylEdwardowi Skrzypkowi - Przewodniczlcemu Rady Miejskiej dla
Rady Miejskiej puchar i dyplom za pomoc w zorganuowaniu 44 Crossu
Ostrzeszowskiego, kt6ry odbyl sig w dniu 13 kwietnia 2008 roku.

Do p-ktu 2-eo Przedstawienie porzadku obrad XIX sesii Rady Mieiskiei
Przewodniczryy Rady Miejskiej przedstawil porzqdek obrad, kt6ry radni
otr zy mali z zapr o szeniem na dzis iej s ze obr ady .
Stanislaw Wabnic - Burmistrz wni6sl o wycofanie zporzqdku obrad
sesji projektu uchwaly w sprawie rmldan:a Panu Marianowi Pilotowi medalu
,f,aZaslugi dla Miasta i Gminy Ostrzesz6d'(nr I l1/2008).
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,zd) Wcofalapowyzszy projelct
uchwaly zporz4dku obrad sesji.

Do p-ktu 3-go Wvb6r sekretarza obrad XIX sesii Radv Mieiskiei
Zgo dnie z wcz-efiniejszymi ustaleniami Przewodnicz4cy Rady zglo sil,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostal radny Ryszard Srvmanski.
Radny Ryszard Szymanski wyrazil zgodp na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glos6w ,gd) wybrala radnego Ryszarda
Srymanskiego sekretarzem obrad )OX sesji Rady Miejskiej.

Do p-ktu 4-eo Pzviecie protokolu z obrad XVIII sesii Radv Mieiskiei
Radny Arkadiusz Suchanecki - sekretarz obrad XVm sesji Rady
Miejskiej przedstawil wniosek w sprawie przylEciaprotok6l z poprzedniej
sesji bez odcrytann.
Wniosek stanowi zatqcm*. do protokolu.
Ponadto protok6l byl wyloZony do wgl@u Radnych w pokoju nr 25
Urzgdu Miasta i Gminy o crqradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednoglo3nie (19 glos6w ,zai') przyl$azgloszony wniosek.

Do n-ktu 5-so Informacia Pzewodnic?aceso Radv Mieiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Powyzsz4 informacjE zloiryl Przewodnic z4cy Rady.
Informacja stanowi - aIry nk do protokolu.

Do p-lidu 6-so Sprawozdanie Burmistrza z realizacii zadaf w poprzednim okresie.
zwlaszcza z wvkonania uchwsl Radv Mieiskiei
Stanislaw Wabnic - Burmistrza zloiryN powy2sze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zatqczrak do protokolu.

Do p-ktu 7-so Interpelacie i zapvtania radnvch
Radny Adam Zawada zglasza problem be4pieczeristwa na skrzyhowaniu
Drogi krajowej w ll zul. Ko5ciuszki. Wystgpuj4hczrrc wypadki na tej
trasie - nie spehria teL oczekjvtafis1gralrzacJa Swietlna. Proponuje budowp
ronda na tym skrzyZowaniu w najbh2szyehlatach.
Radny Andrzoj Manikowski zunacauwagQ na usterki oznakowania przsj(C
dla piesrych.Przyh,ladowo: na ul. Borek nie s4wymalowane pasy, przejScie
jest niewido czrrc, zaslontgte prznz drzewa. Wyrwane s4 anali na ul. Sosno-
wej i ul. Sportowej. Proponuje, aby Wydznl Inwestycji i Gospodarki
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Komuralnej dokonal przegl4du dw oznakowania, aby mieszkancy mogli
&zpiecmie przecho dzi6 przez jezdmg.
Informuje, irc w z.wr4zku z oryarizaci4 Euro 20 12 w Polsce samor@
Ostrowa WI{p. przygotowuje mistrzostwa Europy kibic6w. Zapytr$e czy
Nie warto byloby podjqp rozmowy zPrezydentem Ostrowa Mkp.,
aby na ostrzeszowskim stadionie moglyby odbywad siE niekt6re imprezy
zwryffie z tym wydarzeniern
Radny Henryk Kajser z,apytuje czy w rv{rryfu z klEskqsuszy samorzqd
murfualkontakt z WojewodqWielkopolskinn, aby Komisje maj4ce na celu
oszacowanie strat nie dzialaNy na ,pstatniqchwilE" gdy na polach nie bqdzie
juzzbo?-a.
Zapytuje co stoinaprzeszkodzie,aby oznakowa6 dojazddo windy zpod-
w6rzaUrz4du Miasta i Gminy dla niepehrosprawnych.
Radny Pawel Kl6ska zv.lracauwage narnecrynnq e Swietlnq
rn skrryrnwaniu ul KoSciuszki z drogqkrajowe nr l. Proponuje, aby dop6ki
Swiatla te nie zostan4naprawione - ruchemprrynajmniej w godzinach
szrzytu kierowala po licja.
Radny Jerzy Snilczynski zntracauwagQ na niebe4piecnrcprzejficie dla
pieszych przy d. Gorgolewskie go G,rzy starej aptece,/'antkowt').
W czasie nmerzchuprzechodz4cy piesi sqniewidoczri. Postukuje, aby
Zainstalowac tam lampE po jednej stronie ulicy, kl6rapoprawilaby widocz-
no5i i bezpieczenstwo w dw miejscu
Radny Henryk Mackanii podzigkowal za naprawienie dziur na drogach
Utwardzonycll pr4pominajp, tu podobny problem istnieje na drogach
nieutwardzonyc[ na kt6rych nalery jak najpilniej lvyslaf r6wniarkq.
Zapyfirje kiedy zostanie to wykonane.
Radny Jan G6ra zvnaca sig z proSb4o wymalowanie pas6w na ulicy
Grabowskiej - droga powiatowa ru 449 (w sqpiedztwie skrzyZowania
z ul. Mostow4.

Do p-ktu 8-so Zaovtania i wnioski nzewodniczacvch dzielnic i soltvs6w
Nie bylo.

Do n-ktu 9-eo Infonnacia Sn6lki Zaklad Oczvszczania sp.,z o.o. w Ostrzeszowie
2a2007 rok
Pawel Sz-ewcryk- Prezes ZaklailaOczyszrzania sp6lka zo.o. przedsta-
wil Radzie Miejskiej powyZsz4 inforrnacjE.
Informacja byla temat posiedzeri stalych Komisji Rady Miejskiej.
Informacja stanowi z alryznk do protokolu.

Do p-ktu 10-go Informacia z dzialalno5ci Sn6lki z o.o. Wodociaei Ostrzeszowskie
2a2007 rok
Piotr Klimek - Prezes Wodociqg6w Ostrzeszowskich sp6lka z o.o.
przedstawil Radzie Miejskiej powyzsz4 informacjg.
Informacja byla tematem obrad stalych Komisji Rady Miejskiej.
Informacja stanowi zatqcznik do protokolu.
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Zenonlewek - Dyrektor Sp6lki W j,,Strzegow t' zaponta\
Radq Miejskq z powylsz4informacjq.
Informacja byla tematem obrad stalych Komisji Rady Miejskiej.
Informacja stanowi ?alqrlzrttk do protokolu.

Na obrady sesji przybyl radny Andrzoi Og6rkieiwicz.

Do p-ktu 12-so Podiecie uchwal w sprawie:
a) zmian w budiecie Miasta i Gminv Ostuesz6w w 2008 roku

(nr 116/2008)

i",ffj:trw;":ffism;'#'l1:fffi*y;abKomisje
Rady Miejskiej pod obrady sesji.

ffi;;7jt:trf 
zapytuje jaka inwestycja bqdzie wykonana

ffi ff "trfi:;""ffi T,1*11,ffi ff i-#ffi ?ffi#*
Podstawowej w Rogasrycach.
Rada Miejska jednoglo$nie (20 glos6w ,zd) podiplauchwalE.
Uchwala Nr )O)V I 3 2 12008 stanowi z at+c mk do protokolu.

b) zatwierdzenie programu wsp6lpracy Miasta i Gminv Ostrzesz6w
z orsanizaciami pozarzadowymi oraz innvmi uprawnionvmi
podmiotami nrowadzacvmi dzialalno5d poivtku publiczneeo
na 2009 rok (nr tt0/2008)
Wodzimie rz P iekarczyk - Sekretarz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt uchwatry zo*alpozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji
przez stale Komisje Rady Miejskiej.
Rada Miejska jednogloSnie (20 glos6w,za') podjela uchwalE'
Uchwala Nr K)V13312008 stanowi zalryntk do protokolu.

c; zatwierdzenia Planu Odnowv Mieiscowo5ci Siedlik6w na lata 2008 -

2015 (nr 108/2008)
Pawel U5cinowicz - inspeltor Wydziatu Promocji i Rozwoju Gminy
przedstawil projekt uchwaly or az krytena otrzymann dofinansowania
do inwestycji.
Projekt uchwaly zastalpozytywnie zaopiniowany ptzez stale Komisje
Rady Miejskiej pod obrady sesji.
Radny Andrzej Manikowski wskazal blqd na stronie 9 - wpisano klasq
grunt6w VIa i VIb - a takich klas nie ma.
Radny Henryk Kajser stwierdza, ire rtre powiruro by6 wpisu nielegalne
wysypisko odpad6w (strona 9) -nalei:y wykre5lid.
Radna Krystyna Sikora przedstawila wsp6lny wniosek Komisji OSwiaty,
Kultury, Sportu iZArowiaw sprawie dopisania na stronie 14 przy Srod-
kachz budzetu gminy - do 25%.
Pawel U5cinowicz wyjaSml, iteprzy takim zaptsie moZemy nie uzyskad
punlctu. Ctmina mo?e zloiry| tylko jeden wniosek.
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Mariusz Witek podkreSlil, 2eprzy zapisie proponowanym przez
radnqKrystyng Sikora Swiadomie mozemy nie uryskac punlctu
prry klasyfikowaniu naszego wniosku.
Radny Crzegorz Wigcek zapylrlJe kiedy zostanie zlikwidowane
nielegalne wysypisko w Siedlikowie.
Proponuje, aby dla kazdego solectwa opracowad plan rozrvojtq by
mo2na bylo wystgpowa6 o Srodki zewnertrme.
Zastgpca Burmistrza wyja5nil:
- opracujemy plany rozwoju poszczeg6lnych solectw,
- mamytrzynielegalne
ZastgpcaBurmistrza wyja{ntl, 2e Burmistrz podpisujqc wniosek o do-
finansowanie inwestycji ze Srodk6w UrzEdu Marszalkowskiego musi
wskazal ile Srodk6w prznmaczy gnina ze swego bud2etu.
Przy ograniczamu Srodk6w tracimy I punkt.
Radny Henryk Kajser stwierdz4 2erue ma ograniczefiw bud:Zecie i nie
powinni5my o gr artrczal procentowo ldnal Srodk6w z bud2etu gminy
w poszczag6lnych inwestycjach.
Radny Aleksander J6zefiakawni6sl o l0-minutowqprzerwQ, by m6c
przedyskutowa6 wsp6lny wniosek Komisji O5wiaty, Kultury, Sportu
i Z&owla oraz Komisji Prawa i Przestrzngania Prawa.

Przewodnicz4syRady Miejskiej oglosil l0 minutowqprzerwQ w obnadach
(godz.l l50- l2se).
Po przerwie nie wr6cili radni: Marek Czwordoq Miroslawa Modrrynska,
Arkadiusz Suchanecki i Jerry Szulcrynski.

Radna Krystyna Sikora wycofrla ryloszony wniosek z posiedzenia
Komisji O5wiaty, Kultury, Sportu iZdrownz Komisj4Bud2etu iPrze'
strzeganta Prawa.
Rada Miejska 13 glosami ,,zd',3,;wstrzymuj4cymi" podjqla uchwalg.
Uchwala Nr )il)V I 3 4 /2008 stanowi zatqcmik do protokolu.

Obrady sesji opuScil radny Crzegorz WiEcek.
Na obrady wr6cili radni: Miroslawa Modrzynska" Arkadiusz Suchanecki
iJercy Szulcrynski.

d) zbvcia nieruchomoSci zabudowanei poloZonei we wsi Pota5nia obreb
Mvie. emina Ostzesz6w (nr 112/2008)
Mariusz Witek - ZastgpaBurmistrza przedstawil poryZszy projekt uchwaly
Projekt uchwaly zostalpozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji przez
stale Komisje Rady Miejskiej.

Rada Miej ska jedno gloSnie ( l 8 glo s6w, Zd') po djpNa uchwalg.
UchwalaNr XDV13512008 stanowi zalpz:.llk do protokolu.

Na obrady sesji wr6cil radny Marek Czwordon.

e) zbvcia nieruchomo5ci sruntowei poloZonei w Ostrzeszowie w reionie
ulicv Kapielowei (nr 114/2008)
Mariusz Witek - T,astgpca Burmistrza przedstawil powyZsry projekt uchwaly
Projekt uchwaly zostalpozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji przez
stale Komisje Rady Miejskiej.
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Radny Henryk Kajser wnosi o ogloszenie przstargtw mediach
og6lnopolskich.
Radny Arkadiusz Suchanecki stwierdza" ze nikt nie zapewni i2 teren ten
zostanie "agospodarowany zgodnie z planem przestrzewrcgo zagospoda-
rowania miasta poniewaZ plan zagospodarowania zawszo mozn rnieni6.
Mariusz Witek zapewnrt" zs przstarg zostanie ogloszony w mediach o96l-
nopolskich. Plan zagospodarowania prze*rzemego uchwala Rada Miejska
i Rada Miejska go mo2n mdeni6.
Radny Aleksander J6zefrakwnosi o wpisanie w projekcie uchwaly,,budowa
Kort6w,'.
Stanislaw Wabnic - Burmistrz zapytuje:
- czJ moina w projekcie uchwaly ograniczyf termin zagospodmowania
terenu,

- oraz ogranic zye jak ma by( zagospodarowany teren.
Irena SlEzak - Radca Prawny UrzEdu Miasta i Gminy wyja{nita, 2e tercn
winien byt zagospodarowany zgodnie z planemprzestrzennego zagospo-
darowania. Nie mo2na ogranrczyt terminu "agospodarowania terenu.
Przewodnicz4cyPtady Miejskiej wnosi o zapisanie w akcie notarialnym
Wsrystkie co mo2:liwe i zgodne zprawefiL
Rada Miejska 10 glosami ,Zd',2 ,Brzeciw",7 ,,wstrzymuj4cymi" podjela
uchwalg.
UchwalaNr X)V13612008 stanowi -alqcznik do protokolu.

f) udzielenia z budietu Miasta i Gminv Ostzesz6w oomocv finansowei
Powiatowi Ostmeszowskiemu na zadanie z zakre,su drosownictwa
oraz zawarcia porozumienia (nr 113/2008)
Stanislaw Wabnic - Burmistrz przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zastalporvfywnie zaopiniowany przuz stale Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (18 glos6w ,td) pods7lauchwalE.
Uchwala N r ){J.XI 137 12008 stanowi za@mfr. do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil 25 minutowq przenvQw obradach

Godz.r*-1D51.

Po przerwie na obrady nie wr6cili radni: Miroslawa Modrrynska i Adam
Zawada.

g) deleeowanie czlonka Radv Ostrzeszowskiei Lokalnei Grupv Dzialania
(nr 115/2008)
Mariusz Witek - Z,astEpca Burmistrza przedstawil powyhszy projekt
uchwaly.
Projekt uchwaly zastal pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji przez
stale Komisje Rady Miejskiej.
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczqpy Rady Miejskiej zapytuje co
zyskamy zwigkszaj4c Ostrzeszowsk4lokalna Grupg Dzia\ania o grninp
Kobyla G6ra.
Dlaczego gmina Kobyla G6ra nezy gnowala z przymleimo$ci do Kra-
kowskiej Strefy Dzialann,,Smocza Kr aint' .
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Zastgpca Burmistrza wnasrnl, 2n:
- o prryjgciu gniny Kobula G6ra zadecyduje Walne Zebranie Ostrze-
szowskiej Lokalnej Grupy Dzialanru

- dlaczego gmina Kobyla G6ranerygnowala trudno powiedzie6,
- Ostrzeszowska Lokalna Grupa Dzialaniazludrgkszy sig powierzchniowo
i Ludno5ciowo. Zmieni sig stosunek ludnoSci wiejskiej do miejskiej.

Rada Miej ska jednogloSnie ( I 7 glos6w,zd ) po djpNa uchwalg.
Uchwala N r frXl 138 12008 stanowi za\qczrnk do protokolu.

h) zmianv uchwalv Nr IU14l2006 Radv Mieiskiei Ostrzesz6w
z dnia,4 srudnia 2006 roku w sprawie ustalenia wvnaqrodzenia
dla Burmistza Miasta i Gminv (nr 109/2008)
Mariusz Witek - Za*e,pca Burmistrza przedstawil powyitszy projekt
uchwaly.
Projekt uchwaly zostalporytywnie zaopiniowany pod obrady sesjiprznz
stale Komisje Rady Miejskiej.
Radny Andrzej Manikowski zapytuje jaki to jest wzrost wynagrodzenia.
ZastppcaBurmistrza wyja5ntl, ze jest to wzost okolo l0%.

Rada Miejska 16 glosami o4d',l,,wstrrymujqcym" podjQla uchwalE.
Uchwala Nr K)V I 3 9 I 2008 stanowi zalacank do protokolu.

Obrady sesji opuScil radny Jevy Snilc4mski.

Do p-ktu 13-eo Odoowiedzi na interDelacie i zapvtania
Stanislaw Wabnic odpowiadajqp radnym wyja{nil:
- w sprawie budowy ronda rcskrzylowaniu ul. Kofuius*i z Al. Wojska

Polskiego - droga nr 11 wystqpimy do Generalnej Dyrekcji Dr6g
i Autostrad,

- ozrakowanie poziome na ul. Borek i ul. Daszynskiego ma byd w naj-
bhzsrym terminie wykonane,

- Wydzial Inwestyeji i Gospodarki Komunalnej dokona przegl4du
mak6w drogowych doty cz.4cych przq$t dla pies4ych

- w sprawie prrygotowania kibic6w do mistrzostw Europy zl;praszam
radnego An&znjaManikowskiego do siebie celem om6wienie

szczeg6\6w,
- wczoruj rozstrrygnigto pnetarg na remont podw6rza UrzEdu Miasta
i Gminy. Niezwlocznie przystqpimy do remontu i ustawimy
omakowanie dla niepehosprawnych,

- postaramy sig o kierowanie przezpolicjanta ruchem w godzinachsz.czyttr
(6,30 - 7,30 i 14,30- 15,30)

- w sprawie oSwietlenia prznjficiadla pieszych na ul. Gorgolewskiego WZy
ul. Zamkowej zorientujemy siE jakie sqmo2liwo5ci realizacji,

- zglosimy potrzebq namalowania pasow na ul. Grabowskiej - droga
nr 449 (powiatowa).

Do n-ktu 14-so Sprawv r62ne i informacie
Burmistrz poinformowal, 2e :
- odbywa siq posiedzenie Spolecmej Fiady ZZOZ w sprawie prywatyzacji

szpitalu
Siostry Nazaretanki starajqsiq o Srodki z funduszu dnedzrctwa
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narodowego na remont klasztoru - po remoncie udostqpnione bytyby
piwnice i czqfit klazurowa klasztoru do zwrcdzann.

Radny Aleksander J 6znfiak zapytuje cry Stowarzyszenie Forum Ziemr
Ostrzeszowskiej jest organizatorem Dni Ziemi Ostrzeszowskiej.
Burmistrz odczlralprzeprosiny Stowarzyszenia Zietm Ostrzeszowskiej
w sprawie zaproszennBurmistrza na Dni Ziemi Ostrzeszowskiej.
Zapytule czy t*ie zaproszswe jahe otrzyma\jakie otrrymali radni
publikowala miej scowa prasa.
Takie z,apro szerie bylo publiko wane przsz miej scowq prasg.
Przewodniczqpy Rady Miejskiej :
- zapoanlradnych z pismem Stowarzyszenia Forum Ziemi Ostrzeszow-

wskiej przepraszajqcym radnych za niewla5ciwe zaproszenie na Dni
Ziemi O strze szowskiej,

- poinformowal o wyborze Andrzeja Ziqtkana soltysa wsi Nied2wiedZ,
- orazpi5mie skierowanych do Poczty Polskiej w sprawie terminowego

dorEczania list6w do adresat6w m.in. radnynl
- i Starostwa Powiatowe w sprawie zwolnienia z oplaty skarbowej

mieszkaric6w Ostrzeszowa w zll.dqzkvze nrian1nazlor ulic w mie$cie
(wymiana praw jazdy, dowod6w rejestracyjnyc[ itp.),

- otrrymanympiSmie w sprawie przystqpienia do Stowarryszenia
KazinirerzaWielkiego,

- kolejna sesja Rady Miejskiej odbpdzie sig w I dekadzie miesi4cc
wrzeSnia br.,

- zyczyNwszystkim przyjemnego i udanego urlopu.

Do o-ktu 15-so Z'akofiuenie
Przewodnic z4cy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji,
podzigkowal wszystkim zaudztalw obradach i zamknal obrady XIX sesji
Rady Miejskiej.
Rada podjgla 8 uchwaL
RadaiozpoczElaobtadyo godzinie lP, a zakofrczylao godzinie l3r.

rd Szym

Protokolowala
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